
DRIFT- OCH SERVICE 
I KORTHET

• Maten ska vara 
klimatsmart. En del rött 
kött kan ersatts med fisk, 
kyckling eller vegetariskt. 
Det blir också billigare vilket 
ger ekonomiskt utrymme 
för mer ekologisk och 
bättre kvalitet på maten.  

• Öka resorna med 
kollektivtrafik och cykel. 
Kommunen använder 
inte ens en bråkdel av 
den avsatta budgeten för 
cykelvägar ‒ det ska vi 
ändra på!  

• Kommunens bilar ska vara 
fossilfria år 2025.  

Rösta på Vänsterpartiet

DRIFT- OCH SERVICE 
KARLSKRONA

karlskrona@vansterpartiet.se

• Underhållsskulden på 
fastigheter och hamnar 
är uppe i över 500 
miljoner kronor. Det är 
kapitalförstöring.  
Det är inte bra vare sig för 
ekonomi eller klimat.  

• Vi föreslår att kommunen 
ökar byggande och 
renovering i egen regi, 
för flexibilitet och för 
kostnadskontroll. 

• Det ska vara möjligt att 
slänga trädgårdsavfall och 
vitvaror även på mindre 
orter.

Amanda Espinoza
 Vänsterpartiet



Utsläppen från transporter, inte 
minst personbilar, är en stor 
klimatutmaning. Vi vill öka resorna 
med kollektivtrafik och cykel. Det 
ska vara snabbt och bekvämt att 
resa kollektivt. Förstås av  
utsläppsskäl, men också för att 
minska långa köer på  
infartsleden. Vi ser gärna en  
parkering utanför Trossö med 
kostnadsfria bussar, eller  
båtar, som går in och ut från 
staden. 

VI TAR KLIMATET PÅ ALLVAR

Kollektivtrafiken ska ha egen fil på 
infartsleden och vid Verkökrysset.
Trafikverket ser inte cykel som ett  
transportmedel vilket lägger 
mycket av ansvaret för cykelvägar 
på kommunen. Trafikverket bör 
ta mer ansvar, men vi tycker att 
Karlskrona kan och ska göra mer. 
Som det är nu använder 
kommunen inte ens en bråkdel 
av den avsatta budgeten för 
cykelvägar vilket är ett uruselt 
resultat.

Målsättningen för oss är att 
kommunens bilar ska vara  
fossilfria år 2025. Med tanke 
på att andelen miljöbilarna i 
kommunen ligger under 20 % och 
just nu minskar så är det en större 
utmaning än en kan tro!

För oss i Vänsterpartiet är maten 
viktig. Alla måltider som serveras i 
kommunen ska vara hälsosamma 
och hållbara.

Ungefär en tredjedel av 
kommunens matinköp är  
ekologiskt. Dessvärre krymper 
den siffran då i princip alla övriga 
partier vill minska andelen 
ekologisk mat.

Vi vill satsa på ekologisk och 
närodlad mat. Eftersom rätt få 
odlar ekologiskt i kommunen kan 
vi genom krav på ekologisk och 
närodlad mat uppmuntra fler i  
närområdet att välja ekologisk 
odling.

Klimathotet är tveklöst på allvar 
så för oss är det självklart att 
maten ska vara klimatsmart. I 
skollunchmenyn kan en del rött 
kött ersatts med fisk, kyckling 
eller vegetariskt. Det blir också 
billigare vilket ger ekonomiskt 
utrymme för mer ekologisk och 
bättre kvalitet på maten som 
serveras. Ett fortsatt arbete med 
att minska matsvinnet är ett 
måste!

Karlskrona behöver tveklöst bli 
bättre på att ta hand om våra 
gemensamma fastigheter och 
hamnar. Det har vi i Vänsterpartiet 
lyft under många, många år. Allt 
annat är ren kapitalförstöring, och 
gynnar varken vår ekonomi eller 
vårt klimat. 

Underhållsskulden är nu uppe 
i mer än 500 miljoner kronor. 
Vi föreslår att kommunen ökar 
byggande och renovering i 
egen regi, för flexibilitet och för 
kostnadskontroll. Vi tror också på 
en samverkan mellan kommun, 
stat och region för att bilda ett  
gemensamt byggbolag.

Vid nybyggnation och vid 
renoveringar behöver skydds-
ombud på arbetsplatserna vara 
delaktiga så att resultatet blir så 
bra som möjligt för arbetsmiljön. 
Vid upphandlingar vill vi att lokala 
byggföretag ska främjas  ‒ och 
att krav på kollektivavtal är en 
självklarhet. 

Återvinningscentralerna behöver 
utvecklas. Det ska vara möjligt 
att slänga trädgårdsavfall och 
vitvaror även på mindre orter.  
Du ska inte behöva åka långt för 
att lösa enkla vardagsuppgifter. 
Vi vill också utveckla den 
hushållsnära sorteringen. 
 
Att vara miljövän ska vara så 
enkelt som möjligt. Då kommer 
resultatet att bli bättre.


